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Protokół Nr 11/2019 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 18 marca 2019 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta- Marcin Paliński, Wicestarosta- Paweł Przybyłek, 
Członkowie Zarządu: Ewa Krzyżewska, Lech Brzozowski, Mateusz Budka, Sekretarz Powiatu- 
Elżbieta Bieniek, Skarbnik Powiatu- Renata Mróz, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, 
Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego- Jolanta Tymińska, Kierownik Wydziału Geodezji i 
Gospodarki Nieruchomościami- Iwona Urbanowicz, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg- Jacek 
Dłuski, Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie -Anna Kalinowska oraz 
Przewodniczący Rady Powiatu- Andrzej Bróździński. 

Obrady otworzył i poprowadził Starosta Marcin Paliński. 
 
Porządek obrad: 

I. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie: 

1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań oraz zasad 

udzielania dofinansowania dla osób niepełnosprawnych w ramach rehabilitacji 

społecznej i zawodowej ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na rok 2019. 

2. Omówienie wyników kontroli przeprowadzonej w Warsztatach Terapii Zajęciowej 

prowadzonej przez PSONI. 

II . Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 
1. Podjęcie decyzji w sprawie oddania nieruchomości w trwały zarząd dla Powiatowego 

Zarządu Dróg.  
2. Informacja o gospodarowaniu nieruchomościami powiatowymi. 

III. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Udzielenie pełnomocnictwa dla Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 

Nidzicy do podejmowania działań w ramach Erasmusa+. 

2. Rozpatrzenie wniosku o wyrażenie zgody na utworzenie nowego kierunku w 

Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Nidzicy. 

3. Wynagrodzenia nauczycieli za 2 m-ce 2019 r. 

IV. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 15/2018 Zarządu Powiatu w Nidzicy 

z dnia 16 lutego 2018 r. w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Nidzicy.  

2. Informacje o wynikach kontroli. 

V. Wydział Finansowy: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2019. 

2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2019, 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-2038. 

Ad. IV.1. 
p. Elżbieta Bieniek poinformowała, że powstał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr 15/2018 Zarządu Powiatu w Nidzicy z dnia 16 lutego 2018 r. w sprawie Regulaminu 
Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nidzicy. Dodała, że związane to jest ze zmianą zakresu 
nadzoru nad wydziałami. W poprzednim regulaminie Wicestarosta nadzorował Wydział 
Komunikacji oraz Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego, a Starosta 
pozostałe wydziały. Zaznaczyła, że powstała propozycja zmiany nadzoru. W zmienionym 
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regulaminie organizacyjnym Wicestarosta będzie nadzorował Wydział Komunikacji oraz Wydział 
Budownictwa i Ochrony Środowiska, a Starosta pozostałe Wydziały i samodzielne stanowiska. 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 11/29/2019  w sprawie zmiany uchwały Nr 

15/2018 Zarządu Powiatu w Nidzicy z dnia 16 lutego 2018 r. w sprawie Regulaminu 
Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nidzicy. 

 
Na salę obrad dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 
 
Ad. II.1. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informację dotyczącą podjęcia decyzji w sprawie 

oddania nieruchomości w trwały zarząd dla Powiatowego Zarządu Dróg. Poinformowała, że 
dotyczy to oddania w trwały zarząd nieruchomości zajętych pod drogi publiczne. Dodała, że 
związane jest to z trzema nieruchomościami. Zaznaczyła, że w trakcie trwania postępowania nie 
zostały zgłoszone żadne uwagi ani zastrzeżenia więc zasadnym jest aby taką decyzję podjąć. 
Poinformowała, że sprawy dotyczą następujących dróg: 

1) 1572N o przebiegu od drogi wojewódzkiej 604 w m.  Puchałowo przez m. Baranowo 
granica województwa Opaleniec 

2) 1564N o przebiegu Bukowiec Wielki do Zaborowa 
3) 1562N o przebiegu od drogi powiatowej 1613N Jabłonowo Dyby poprzez Bukowiec 

Wielki do drogi powiatowej 1619N 
Dodała, że trwały zarząd będzie ustanowiony dla jednostki na czas nieoznaczony. Zarządca 

w ramach zarządu ma prawo korzystać z nieruchomości zgodnie z przeznaczeniem, ma prawo do 
przebudowy, remontu, utrzymania dróg, modernizacji obiektów budowlanych. Decyzja o 
przekazaniu w trwały zarząd stanowi podstawę wpisu do ewidencji gruntów i budynków oraz ksiąg 
wieczystych. 

p. Ewa Krzyżewska zapytała czy to powiat będzie zarządcą. 
p. Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że powiat jest właścicielem tych nieruchomości, a 

jednostką powołaną do zarządzania jest Powiatowy Zarząd Dróg. Zgodnie z ustawą o drogach 
publicznych zarząd dróg ma obowiązek zarządzania gruntami pod drogami powiatowymi. Dodała, 
że PZD formalnie nie miał oddanych tych nieruchomości w trwały zarząd. Zarządzał tymi 
nieruchomościami ale prawnie nie było to uregulowane. Zaznaczyła, że już od kilku lat trwa 
procedura oddawania w trwały zarząd. 

p. Lech Brzozowski zapytał w jakim procencie nieruchomości zostały już uporządkowane. 
p. Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że zostało do uporządkowania jeszcze ok. 20%. 

Zaznaczyła, że jest to systematyczna procedura prowadzona już od kilku lat. Dodała, że gdy 
wartości dróg zostaną określone wtedy wpisuje się je w majątku powiatu, a gdy decyzje stają się 
ostateczne wtedy drogi zostają wykreślone z majątku powiatu i trafiają do trwałego zarządu PZD i 
w tej jednostce są wpisane jako środek trwały. 

p. Lech Brzozowski dodał, że oddanie w trwały zarząd to mnóstwo pracy dla pracowników 
wydziału. Poinformował, że kiedyś pojawiła się myśl aby zlecić to zadanie firmie zewnętrznej. 

p. Iwona Urbanowicz dodała, że niektóre powiaty zadanie to zlecały dla rzeczoznawców. 
Powiat Nidzicki zadanie to wykonuje sam przy współpracy z Powiatowym Zarządem Dróg. 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął decyzje w sprawie oddania w/w nieruchomości w 

trwały zarząd dla Powiatowego Zarządu Dróg. 
 
Ad. II.2. 
p. Iwona Urbanowicz dodała, że Kierownik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska 

wydała postanowienie dotyczące uzupełnienia wniosku w sprawie rozbudowy istniejącego budynku 
szpitala w Nidzicy. 
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p. Wicestarosta zaznaczył, że do uzupełnienia jest 21 braków. 
p. Iwona Urbanowicz dodała, że są to istotne i mniej istotne nieprawidłowości. 

Przedstawiła niektóre z nich m.in.: 
1) niespójność wniosku z projektem budowlanym 
2) niespójność w opisie do projektu zagospodarowania terenu 
3) brak opinii geotechnicznej 
4) brak uzgodnienia projektu zagospodarowania terenu oraz lokalizacji zjazdu z 

Zarządem Dróg Wojewódzkich w Olsztynie oraz Gminą Nidzica. 
5) brak analizy możliwości racjonalnego wykorzystania odnawialnych źródeł energii 
6) brak projektów przyłączy instalacji oraz przebudowy sieci 
7) warunki ochrony przeciw pożarowej nie są w pełni określone 
8) nieprawidłowość w określeniu ilości miejsc parkingowych (4 miejsca na 100m 

powierzchni użytkowej, powierzchnia wynosi 3681𝑚2 projektowanego obiektu- na 
taką powierzchnię powinno być ok. 150 miejsc parkingowych) 

9) brak projektów branżowych branży sanitarnej, elektrycznej, drogowej i 
teletechnicznej. 

Zgodnie z wolą Zarządu p. Iwona Urbanowicz dostarczyła kopię nieprawidłowości 
związanych z rozbudową szpitala dla każdego z członków Zarządu. Poinformowała, że Kierownik 
Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska wyznaczyła termin załatwienia sprawy do 28 maja 
2019 r., a inwestora wezwała do uzupełnienia braków do 30 kwietnia. 

 
p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączyła p. Anna Kalinowska. 
 
Ad. I. 1. 
p. Anna Kalinowska omówiła projekt uchwały w sprawie określenia zadań oraz zasad 

udzielania dofinansowania dla osób niepełnosprawnych w ramach rehabilitacji społecznej i 
zawodowej ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 
2019. Poinformowała, że powiat nidzicki otrzymał z PFRON dofinansowanie na kwotę 1.425.146 
zł. Dodała, że odbyło się również spotkanie powiatowej społecznej rady do spraw osób 
niepełnosprawnych, której przewodniczącym jest Wicestarosta, jak również w skład rady wchodzą 
Kierownik GOPS z Kozłowa, Przedstawiciel Gminy Nidzica, Kierownik GOPS z Janowca 
Kościelnego, Kierownik pracy socjalnej z GOPS w Janowie. Zaznaczyła, że PCPR zaproponował 
następujący podział środków: 

1. dofinansowanie warsztatów terapii zajęciowej 978.780 zł 
2. dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach 

rehabilitacyjnych 50.000 zł 
3. dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych 19.810 zł 
4. dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 

pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnym na podstawie odrębnych przepisów 
261.556 zł 

5. dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych, 
w związku z indywidualnymi potrzebami osób niepełnosprawnych 80.000 zł 

6. rehabilitacja zawodowa osób niepełnosprawnych, realizowana przez Powiatowy Urząd 
Pracy 35.00 zł- zwrot kosztów wyposażenia stanowiska pracy osoby niepełnosprawnej dla 
pracodawcy. 
Poinformowała, że jest duże zainteresowanie mieszkańców powiatu w związku z tym środki 

szybko się kończą. Dodała, że przez wzgląd na środki ustalonych zostało kilka zasad, a mianowicie: 
1. dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach 

rehabilitacyjnych-  pierwszeństwo dofinansowania osób niepełnosprawnych w wieku do 16 
roku życia oraz osób niepełnosprawnych w wieku 16-24 uczących się i niepracujących bez 
względu na stopień niepełnosprawności oraz osób niepełnosprawnych ze znacznym lub 
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umiarkowanym stopniem niepełnosprawności, które nigdy nie korzystały z tej formy 
dofinansowania. 
Wnioski rozpatrywane są na bieżąco w miarę ich wpływu, do wysokości przyznanego 

budżetu. Zaznaczyła, że osoby dorosłe korzystały kiedyś z tej formy, ale okres oczekiwania wynosił 
ok. 3 lat. Natomiast obecnie turnusy dla tych osób dofinansowywane są z NFZ, gdzie okres 
oczekiwania wynosi 1 rok. 

2. dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych- wpłynęło 7 
wniosków: 

 Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów- organizacja powiatowej imprezy z 
okazji Międzynarodowego Dnia Seniora; przyznana kwota 4.000 zł 

 Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów- organizacja spotkania osób 
niepełnosprawnych z okazji powitania lata w Borowym Młynie; przyznana kwota 840 zł 

 Polski Związek Niewidomych, Koło w Nidzicy- organizacja integracyjnego spotkania 
Wigilijnego; przyznana kwota 1.080 zł 

 Polski Związek Niewidomych, Koło w Nidzicy- organizacja wyjazdu rekreacyjnego do 
amfiteatru; przyznana kwota 1.440 zł 

 Stowarzyszenie Wspierające Rozwój Dzieci i Młodzieży „Światło”- organizacja imprezy 
dla młodzieży niepełnosprawnej pn. „ Sport i rekreacja świetna integracja”; przyznana 
kwota 750 zł 

 Polskie Stowarzyszenie na rzecz Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną- 
organizacja XXI Koncertu Radości i Nadziei połączonego z wystawą prac artystycznych 
osób niepełnosprawnych; przyznana kwota 7.200 zł 

 Polskie Stowarzyszenie na rzecz Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną- 
organizacja Powiatowych Dni Rodziny pod hasłem „Małżeństwo, dobre relacje, silna 
rodzina”; przyznana kwota 4.500 zł. 

Dodała, że koszty dofinansowania tych imprez są wysokie, dlatego planuje się ograniczyć 
ilość imprez tak aby stowarzyszenia organizowały tylko po 1 imprezie. 

3. Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 
pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnym 

 dofinansowanie lub refundacja kosztów zakupu aparatów słuchowych dla dorosłych 
osób niepełnosprawnych kwota równa 70% limitu NFZ czyli 700 zł, oraz kwota 100% 
limitu NFZ czyli 50 zł do wkładki usznej. Dofinansowanie dla dzieci i młodzieży 
niepełnosprawnej kwota równa 150% limitu NFZ czyli 3.500 zł, oraz kwota 150% 
limitu NFZ czyli 90 zł do wkładki usznej. 

 zaopatrzenie w sprzęt rehabilitacyjny- dofinansowanie w wysokości do 80% wartości 
sprzętu (warunki domowe) z wyłączeniem osób zamieszkałych w DPS. 

4. Dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych w komunikowaniu się i technicznych 

 95% dofinansowania dla osób poruszających się na wózku 

 sprzęt elektroniczny dla dzieci niepełnosprawnych mających poważne problemy w 
porozumiewaniu się za pomocą mowy, wyłączone dzieci, które kwalifikują się do 
pomocy w ramach programu „Aktywny Samorząd”. 

 wyłączenie dofinansowania do zakupu telefonu komórkowego, smartfonu. 
Uwag odnośnie projektu uchwały nie było. 
Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie określenia zadań oraz 

zasad udzielania dofinansowania dla osób niepełnosprawnych w ramach rehabilitacji 
społecznej i zawodowej ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na rok 2019. 
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Ad. I. 2. 
p. Anna Kalinowska poinformowała, że została przeprowadzona kontrola w Warsztatach 

Terapii Zajęciowej. 
p. Starosta zapytał czy wszystko wyszło w porządku. 
p. Anna Kalinowska odpowiedziała, że nie do końca, po czym przedstawiła zalecenia 

pokontrolne z odbytej kontroli. Zalecenia były następujące: 
1) przeprowadzić zapis w odpowiednich dokumentach związanych z organizacją 

funkcjonowania warsztatów terapii zajęciowej uzasadniające zasady pierwszeństwa 
przyjmowania kandydatów do uczestnictwa w warsztatach terapii zajęciowej 

2) uregulować zapisy w odpowiednich dokumentach dotyczących sposobu naliczania 
kwot wypłat treningu ekonomicznego poszczególnym uczestnikom warsztatów 
terapii zajęciowej ( w ramach treningu ekonomicznego uczniowie otrzymują 
niewielkie kwoty- według uchwały w PSONI wysokość treningu ekonomicznego 
nie może przekraczać 20% minimalnego wynagrodzenia za pracę; w 2018 r. była to 
kwota 420 zł). 

3) regularnie uaktualniać listę uczestników warsztatów terapii zajęciowej; z 
uśrednieniem od opuszczających warsztaty oraz zakwalifikowanych na warsztaty 
terapii zajęciowej- raz w miesiącu sporządzenie takiej listy. 

4) uregulować sprawy kadrowe w przypadku gdy w pracowni jest więcej niż 5 
uczestników. 

p. Mateusz Budka zapytał kto rozpatruje wnioski odnośnie telefonów i smartfonów. 
p. Anna Kalinowska odpowiedziała, że wnioski te rozpatruje komisja powołana przez 

Starostę. 
 
p. Anna Kalinowska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Jolanta Tymińska. 
 
Ad. III.1. 
p. Jolanta Tymińska poinformowała, że ZSO realizuje program ERASMUS+, w ramach 

którego składane są dokumenty. Dodała, że co 3 miesiące wymagana jest aktualizacja 
pełnomocnictwa wydanego dla Dyrektora do działania w ramach projektu. Zaznaczyła, że 
pełnomocnictwo musi zostać udzielone z datą dzisiejszą i obejmować będzie współpracę z 
Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie, w zakresie wszelkich prac związanych z 
programem ERASMUS+. Poinformowała, że pełnomocnictwo musi być podpisane zarówno 
przez Starostę jak i Wicestarostę. 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie udzielił pełnomocnictwa dla Dyrektora Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Nidzicy do działania w ramach projektu ERASMUS+. 
 
Ad. III.2. 
p. Jolanta Tymińska dodała, że wpłynął wniosek o wyrażenia zgody na wszczęcie procedury 

odnośnie utworzenia nowych kierunków kształcenia w Specjalnym Ośrodku Szkolno-
Wychowawczym w Nidzicy. Placówka planuje utworzyć kierunki murarz-tynkarz oraz cukiernik. 
Poinformowała, że część praktyczna kształcenia odbywać się będzie w CKP w Nidzicy. 
Zaznaczyła, że jeśli Zarząd wyrazi zgodę p. Dyrektor będzie musiała złożyć wniosek do 
Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy i uzyskać opinię w zakresie utworzenia nowych kierunków w 
SOS-W. Dodała, że utworzenie kierunków związane jest z uczniami niepełnosprawnymi. 

p. Starosta zaznaczył, że jeśli placówki chcą się rozwijać to nie można stać im na 
przeszkodzie 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na wszczęcie procedury odnośnie utworzenia 

nowych kierunków kształcenia w SOS-W w Nidzicy. 
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Ad. III.3. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła informację związaną ze średnim wynagrodzeniem 

nauczycieli za 2 miesiące. Zaznaczyła, że w ubiegłym miesiącu za jeden miesiąc wszystkie grupy 
awansu zawodowego były poniżej średniej jeżeli chodzi o średnią powiatową, a w chwili obecnej 
jest tylko jedna grupa nauczycieli mianowanych. W przypadku nauczycieli mianowanych związane 
jest to z najmniejszą liczbą nadgodzin. 

p. Ewa Krzyżewska zapytała czy trzeba jeszcze dać podwyżki. 
p. Lech Brzozowski dodał, że jeśli nie będzie spełnione po roku czasu to będzie trzeba 

wyrównać. 
p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że jeśli po 12 miesiącach któraś z grup awansu 

zawodowego nie osiągnie wymaganej średniej wtedy różnicę tą należy wypłacić. Dodała, że w 
przedstawionej informacji widnieje liczba etatów w poszczególnych grupach awansu zawodowego. 

p. Andrzej Bróździński dodał, że jest to informacja uśredniona. Są nauczyciele, którzy mają 
więcej oraz tacy którzy mają mniej. Liczy się do tego wysługa lat oraz liczba nadgodzin. Dodał, że 
rozbieżność jest duża, bo są nauczyciele którzy mają po półtorej etatu bądź cały etat i 1 godz. 

p. Starosta zapytał od czego to zależy.  
p. Andrzej Bróździński dodał, że zależy to od ilości godzin. Zaznaczył, że etat to 18 godz. 

plus nadgodziny w zależności od zawodu (zapotrzebowanie nauczyciela danego przedmiotu). 
Nauczyciele mają na uczniów 1,5 etatu, a są tacy którzy mają tylko etat. 

p. Mateusz Budka zapytał czy w takim samym zapotrzebowaniu ktoś ma półtorej etatu, a 
ktoś etat i godzinę. 

p. Andrzej Bróździński oznajmił, że różnie to może być. Nie można podzielić wszystkiego 
tak, aby każdy miał tyle samo godzin. 

p. Jolanta Tymińska dodała, że najmniej nadgodzin mają nauczyciele ZSO. Mało nadgodzin 
jest przy kształceniu ogólnym, najwięcej nadgodzin mają nauczyciele przedmiotów zawodowych. 

p. Andrzej Bróździński dodał, że nie zgodzi się z tym. Nauczyciel przedmiotów 
zawodowych ma jedną nadgodzinę, a matematyk 27 i nie jest to adekwatne. 

p. Jolanta Tymińska dodała, że biorąc pod uwagę wszystkie szkoły w ZSO jest najmniej 
nadgodzin, a w ZSZiO przy przedmiotach zawodowych jest tych nadgodzin więcej. Wynika to z 
tego, że nauczycieli od przedmiotów zawodowych jest mało. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że jeśli nauczyciele nie mieliby nadgodzin wtedy wszystkie 
grupy awansu zawodowego byłyby na czerwono. 

p. Jolanta Tymińska dodała, że 4-5 nadgodzin wiąże się z wyrobieniem średniej. 
p. Andrzej Bróździński dodał, że jako nauczyciel przedmiotów zawodowych ma tylko 1 

nadgodzinę, tak samo jak jego kolega z pracy, który mimo przedmiotu zawodowego naucza jeszcze 
fizyki. 

p. Jolanta Tymińska oznajmiła, że jeśli chodzi o nauczycieli w technikum budowlanym, to 
przepisy prawa pozwalają zatrudnić osoby, które nie mają uprawnień pedagogicznych. Stosuje się 
to tylko do nauczycieli przedmiotów zawodowych. Zatrudnia się osoby, które nie mają uprawnień 
pedagogicznych, ale są ekspertami w danej dziedzinie na stawkach nauczyciela dyplomowanego za 
zgodą organu prowadzącego. 

p. Mateusz Budka zapytał czy wynagrodzenie jest tylko na poziomie nauczyciela 
dyplomowanego czy może być też niższe. 

p. Jolanta Tymińska odpowiedziała, że mogą być też niższe. Wszystko jest uzależnione od 
decyzji organu prowadzącego czy też Dyrektorów szkół.  

p. Ewa Krzyżewska zapytała czy te 18 godz. to jest tygodniowo. 
p. Jolanta Tymińska dodała, że chodzi o 18 godz. zajęć dydaktycznych po 45min. 
p. Andrzej Bróździński dodał, że etat to 40 godz. A pozostałe godziny są do dyspozycji 

Dyrektora, chodzi tutaj np. o udział w komisji podczas egzaminu. 
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p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że w PPP pensum to 20 godzin, CKP- 22 godziny a w 
pozostałych placówkach 18 godz. 

p. Starosta zapytał czy są jakieś informacje odnośnie strajków. 
p. Jolanta Tymińska oznajmiła, że nie ma. Dodała, że w miesiącu styczniu średnie 

wynagrodzenie dla nauczyciela dyplomowanego wynosiło 5.276, 93 zł. 
Uwag i pytań nie było. 
 
p. Jolanta Tymińska opuściła salę obrad. 
 
Ad. IV.2. 
p. Elżbieta Bieniek przedstawiła informację z wynikach kontroli przeprowadzonych w 

jednostkach podległych. Dodała, że jednostki zostały poproszone o przesyłanie protokołów z 
przeprowadzonych kontroli zewnętrznych do Starostwa. Poinformowała, że w ZSRiO w 
Jagarzewie została przeprowadzona kontrola przez ZUS i stwierdzono tam kilka nieprawidłowości, 
które p. Skarbnik przedstawi na kolejnym Zarządzie. Dodała, że w ZSRiO odbyła się także kontrola 
sprawdzająca po poprzedniej kontroli pod kątem ochrony przeciwpożarowej- żadnych zaleceń nie 
wydano. Przeprowadzono również w 2018 r. 3 kontrole przez pracowników kuratorium oświaty- 
zaleceń nie wydano. Poinformowała, że w PZD odbyła się również kontrola przeprowadzona 
przez Warmińsko-Mazurskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego pod kątem 
BHP w jednostce- zaleceń nie wydano. Dodała, że kuratorium oświaty przeprowadziło również 
kontrolę w ZSZiO- zaleceń nie wydano. 

 
p. Starosta poinformował, że w interpelacjach radnych często pojawiały się pytania o 

zgodność specyfikacji przetargowej z prawem zamówień publicznych. Dodał, że w związku z tym 
p. Sekretarz przygotowała pismo do Urzędu Zamówień Publicznych, które przedstawi na 
dzisiejszym Zarządzie. Zaznaczył, aby dziś podjąć decyzję czy pismo takie wysyłamy czy też 
wstrzymujemy się. 

p. Elżbieta Bieniek zaznaczyła, że trudno powiedzieć, czy Urząd Zamówień Publicznych 
zajmie się tematem, czy też nie. 

p. Mateusz Budka zapytał czy p. Sekretarz rozmawiała na ten temat z radcą prawnym. 
p. Elżbieta Bieniek odpowiedziała, że mecenas stwierdził iż wystosowanie takiego pisma 

nie zaszkodzi. 
p. Starosta dodał, że jeśli pismo nie zaszkodzi to jest jak najbardziej za jego wysłaniem. 
p. Mateusz Budka dodał, że każda późniejsza nieprawidłowość będzie wiązała się z 

poręczeniami samorządów. 
p. Elżbieta Bieniek poinformowała, że zgodnie z art. 121 ustawy o działalności leczniczej 

organ prowadzący podmiot w tym przypadku ZOZ, ma obowiązek wnikliwie przyglądać się 
działaniom podejmowanym przez jednostkę podległą. Poinformowała, że przy każdych 
nieprawidłowościach organ kontrolujący sprawdza jakie działania podjął organ prowadzący aby 
nieprawidłowości wyjaśnić. W przypadku gdy nie jest pewne czy specyfikacja jest zgodna z prawem 
zamówień publicznych należałoby zapytać podmiot, który jest autorytetem w tej dziedzinie.  

p. Andrzej Bróździński dodał, że już jakieś informacje Powiat posiada, ponieważ mecenas 
przygotował opinię prawną na ten właśnie temat. Poinformował, że z tego co pamięta odpowiedz 
mecenasa była pozytywna i zmian można dokonywać. 

p. Mateusz Budka zapytał, czy p. Sekretarz ma jakieś informacje jak działa Urząd Zamówień 
Publicznych. 

p. Elżbieta Bieniek odpowiedziała, że po raz pierwszy kierowane jest zapytanie do Urzędu 
Zamówień Publicznych. 

p. Mateusz Budka uważa, że zapytanie należy wysłać. Zaznaczył, że im szersza informacja, 
tym większe bezpieczeństwo. 
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p. Starosta dodał, że jeśli wszystko będzie w porządku, to będzie to dobra informacja, a 
jeśli coś będzie nie tak, to dobrze jeśli Powiat będzie o tym wcześniej wiedział. 

p. Elżbieta Bieniek przeczytała projekt  pisma do Urzędu Zamówień Publicznych. 
p. Wicestarosta oznajmił, że przy Urzędzie Zamówień Publicznych funkcjonuje izba 

odwoławcza, która sprawdza procedurę zamówień. 
p. Starosta dodał, że powiat interesuje generalnie odpowiedź, czy można dokonywać zmian 

istotnych, czy też nie. 
p. Wicestarosta stwierdził, że w Urzędzie Zamówień Publicznych zasiadają wysokiej klasy 

specjaliści i warto to skonsultować. 
p. Elżbieta Bieniek dodała, że Zarząd chce się tylko upewnić, czy działania są prawidłowo 

prowadzone. 
Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie zgodził się na wysłanie pisma do Urzędu Zamówień 

Publicznych. 
 

Ad. V.1. 
p. Renata Mróz przedstawiła decyzje i wnioski jednostek o zmiany w planie budżetu: 
1) decyzję Wojewody Warmińsko –Mazurskiego Nr FK 20/2019 z dnia 20 lutego 2019 r. w 

sprawie wysokości dochodów budżetowych i dotacji celowych z budżetu państwa na rok 
2019, na podstawie której zmniejsza się plan dochodów w rozdziale  71012 § 2110 o kwotę 
1.331 zł, natomiast zwiększa się plan dochodów w: rozdziale 85156 § 2110 o kwotę 5.579 
zł, w rozdziale 85508 § 2160 o kwotę 3.202 zł, w rozdziale 75411 § 2110 o kwotę 130.210 
zł.  

Zarząd dokonał zmian w budżecie zgodnie z powyższą decyzją, jak również 
zmniejszenia planu wydatków w rozdziale 71012 § 4300 o kwotę 1.331 zł oraz 
zwiększenia planu wydatków na ogólną kwotę 138.991 zł wg następującego 
wyszczególnienia: w rozdziale 85156 § 4130 o kwotę 5.579 zł, w rozdziale 85508             
§ 3110 o kwotę 3.202 zł i w rozdziale 75411 w: § 4050 o kwotę 116.000 zł, § 4060 o 
kwotę 2.210 zł i § 4180 o kwotę 12.000 zł.  

2) Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej wnioskuje o przesunięcie środków w 
ramach rozdziału 75411 o kwotę 2.698,06 zł, tj. zmniejszenie planu wydatków w: § 4110 
o kwotę 58,60 zł i § 4050 o kwotę 2.639,46 zł, a zwiększenie planu wydatków w: § 4060 
o kwotę 2.639,46 zł i § 4440 o kwotę 58,60 zł. Przesunięcia te wynikają z przeznaczenia 
środków na nagrody uznaniowe za wykonywania zadań służbowych w zastępstwie 
strażaków przebywających na zwolnieniach lekarskich. Oraz koniecznością uzupełnienia 
odpisu na ZFŚS. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
3) Powiatowy Urząd Pracy wnioskuje o przesunięcie kwoty 993 zł w ramach rozdziału 85333, 

tj. zmniejszenie planu wydatków w § 4040, a zwiększenie w § 4440. Przesunięcie to wynika 
ze zmiany wysokości odpisu na ZFŚS. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
4) Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących wnioskuje o zmniejszenie planu 

wydatków w rozdziale 80115 § 4520 o kwotę 16 zł, natomiast zwiększenie planu 
wydatków w rozdziale 80115 § 4480 o kwotę 16 zł. Zmiany te spowodowane są 
zwiększoną stawką opłaty za podatek od nieruchomości na 2019 r. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
Powyższe decyzje Zarządu zawarte zostały w uchwale Nr 11/30/2019 w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na rok 2019. Została ona podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Do posiedzenia dołączył Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg - Jacek Dłuski.  
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Ad. V.2.1) 
p. Jacek Dłuski przedstawił uzgodnione z gminami do realizacji inwestycje: 
1) Gmina Janowiec Kościelny:  

- „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1558N na odcinku Safronka-Wiłunie-Powierż                          
(realizacja 2019-2020),  

- „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1613N na odc. Janowiec Kołaki-Gołębie-Jabłonowo 
Dyby opracowanie dokumentacji projektowej” (realizacja 2019-2021),  

2) Gmina Kozłowo: 
- „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1538N Sątop-Szerokopaś-Nidzica w m. Sławka Mała” 

o kwotę 14 400,83 zł (realizacja 2019 r.), 
- „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1253N w m. Gołębiowo opracowanie 

dokumentacji projektowej” (realizacja 2019-2021), 
- „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1587N Szkotowo-Rogóż-Kozłówko-

Zakrzewo-Sarnowo-Działdowo (dr. woj. nr 545) ul. Kościelna w m. Kozłowo 
opracowanie dokumentacji projektowej” (realizacja 2019-2021). 

3) Gmina Nidzica: 
- „Przebudowa mostu w ciągu ulicy powiatowej Nr 3711N Tadeusza Kościuszki w lok. 

0+335 wraz z przebudową ulicy od km 0+000 do km 0+705”  (realizacja 2019 - 2020), 
- Budowa ciągu pieszo rowerowego na odcinku od drogi wojewódzkiej 545 do drogi 

krajowej Nr 7” (realizacja 2019-2020), 
- „Przebudowa ulicy Warszawskiej od km 0+000 do km 0+603 oraz ulicy Sienkiewicza od 

km 0+000 do km 0+574 w m. Nidzica opracowanie dokumentacji projektowej” (realizacja 
2019-2021), 

- „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1528N Witramowo-Łyna-dr. woj. Nr 
545 (Nidzica) w m. Nibork II opracowanie dokumentacji projektowej” (realizacja 2019-
2021). 

4) Gmina Janowo: 
- „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1627N Szemplino Czarne - Gr. woj. (Brzozowo Maje) 

od km 0+000 do km 1+811,15” o kwotę 1 632 285,55 zł (realizacja 2018-2019).   
 
Ponadto p. Jacek Dłuski dodał, że Burmistrz proponował remont drogi Łyna –Rączki  (koszt 

za odcinek o długości 5,9 km to ok. 2.570 tys. zł) oraz obwodnicę z drugiej strony Nidzicy- od 
węzła przez Tatary jako inwestycję 3-5 letnią. 

p. Andrzej Bróździński stwierdził, że obwodnice buduje województwo, nie powiat i gmina. 
Było to zadanie wpisane kiedyś w strategię województwa, ale wypadło.  Może by do tego wrócić. 

p. Lech Brzozowski wspomniał, że w kadencji 2006-2010 Zarząd Powiatu wnioskował o 
umieszczenie obwodnicy Nidzicy w strategii województwa. W tym czasie, kiedy były zmiany do 
Planu Zagospodarowania Województwa i Strategii , wnioskowaliśmy. W 2012 r. – powtórzyliśmy 
w związku z budową lotniska. Pisaliśmy o powstaniu obwodnicy północnej i południowej. Zarząd 
zrobił wszystko, żeby to zostało ujęte. Trzeba jak najbardziej to powtórzyć.  

p. Paweł Przybyłek zaznaczył, że powstanie Plan Rozbudowy Województwa na lata 2020-
30. To dobry czas, żeby wnioskować. 

Starosta Marcin Paliński stwierdził, że należy podkreślić rozwój terenów inwestycyjnych, 
dostęp do lotniska.  

Zarząd jednogłośnie stwierdził, że należy wystąpić z wnioskiem o budowę 
obwodnicy południowej Nidzicy, ponieważ takie rozwiązanie komunikacyjne będzie 
sprzyjać rozwojowi miasta. 

p. Andrzej Bróździński uważa, że powinna być obwodnica w Strategię wpisana.  
 
p. Jacek Dłuski powrócił do kwestii inwestycyjnych. Stwierdził, że proponowane przez 

Gminy roboty remontowe przewyższają wartość 2 mln zł.  
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p. Mateusz Budka podkreślił, że kwota ta miała być podzielona na wszystkie gminy. Uważa, 
że powinno być sprawiedliwie.  

Starosta Marcin Paliński proponował podnieś kwotę na remonty do 5 mln zł i nie koniecznie 
mówić o remoncie drogi Rączki-Frąknowo. 

p. Mateusz Budka uważa, że zawsze można zwiększyć remonty, jeśli gminy zgłoszą 
zapotrzebowanie. 

p. Andrzej Bróździński uważa, że coś trzeba robić, bo drogi są bardzo zniszczone. Skoro jest 
potrzeba, to remontować. 

Starosta Marcin Paliński zaznaczył, że pytał Wójta Kozłowa o Sławkę Małą i dokumentacje, 
a nie o remonty. Proponował pozostać przy tym, co  było planowane, a w międzyczasie zrobimy 
rozeznanie potrzeb remontowych. 

p. Lech Brzozowski przypomniał, że mówione było, że 2 mln zł na powierzchniowe 
utrwalanie dróg miało być. 

Starosta Marcin Paliński zapytał, czy planować 2.600 tys. zł dodatkowo. 
p. Lech Brzozowski stwierdził, że jeśli powiat stać, to 2 mln zł zostawić i dodatkowo coś 

zrobić. Trzeba swoje pieniądze znaleźć. 
p. Mateusz Budka proponował zwiększyć środki o 2.600 000 zł i zaplanować na drogę Łyna 

– Rączki.  
Starosta Marcin Paliński proponował pozostawić 2 mln zł i gdy będzie konieczność podjęcie 

uchwały, to zostanie zwołana sesja, żeby zwiększyć środki. 
Analizując potrzeby gmin, p. Mateusz Budka stwierdził, że trzeba zaplanować 2.600 tys. zł 

na Gminę Nidzica, 800 zł na gm. Janowo, 1.000 mln zł na gm. Kozłowo, zatem zwiększyć remonty 
o 2.600 tys. zł. 

p. Renata Mróz proponowała o 2.600 tys. zł zwiększyć plan wydatków na remonty. 
Podkreśliła, że dotacje z gmin może wprowadzić do budżetu Zarząd, wkład własny można 
przesunąć z innego paragrafu. Wtedy sesja nie będzie konieczna.  

p. Mateusz Budka zapytał, czy Gmina Nidzica podała już wszystkie dokumentacje.  
p. Jacek Dłuski odparł, że poruszany był jeszcze temat drogi w Łysakowie i chodnika w 

Niborku Drugim, bo mamy tylko ścieżkę.  
Starosta Marcin Paliński stwierdził, że mamy uzgodnione inwestycje i dokumentacje, a nad 

remontami później można się zastanowić. 
p. Andrzej Bróździński zapytał, skąd takie zwiększenie na zadaniu Szemlino Czarne- 

Brzozowo Maje. 
p. Paweł Przybyłek odpowiedział, że kosztorys był z 2011 r., więc poprosili o jego 

aktualizację. 
p. Jacek Dłuski uważa, że inwestycje powinno się planować na realnych cenach. 
p. Andrzej Bróździński stwierdził, że można było to uaktualnić. 
p. Paweł Przybyłek odparł, że nie planował tego obecny Zarząd. 
 
Uwzględniając powyższe ustalenia, p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2019, w którym: 
1. Na wniosek Starostwa Powiatowego przesuwa się środki z rozdziału 92605 Zadania w 

zakresie kultury fizycznej § 4210 zakup materiałów i wyposażenia do rozdział 85410 
internaty i bursy szkolne § 4210 zakup materiałów i wyposażenia na kwotę 4 000,00 zł. 
Powyższa zmiana wynika z konieczności zabezpieczenia środków na przygotowanie 
posiłków przez Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących dla uczniów szkół w 
związku z organizowaniem m.in. Powiatowego Turnieju Wiedzy Pożarniczej „Młodzież 
zapobiega pożarom”, Powiatowego Turnieju Motoryzacyjnego, Powiatowych Mistrzostw 
Pierwszej Pomocy dla szkół ponadgimnazjalnych, Turnieju w podnoszeniu ciężarów o 
Puchar Starosty Nidzickiego.  
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2. Na wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie zwiększa się plan wydatków w 
rozdziale 85395 Pozostała działalność o kwotę 34 621,00 zł, w tym w § 4017 – 
wynagrodzenia osobowe pracowników 1 203,32 zł; § 4117 składki na ubezpieczenie 
społeczne– 207,20 zł; § 4127 składki na Fundusz Pracy– 29,48 zł; § 4307 zakup usług 
pozostałych – 33 181,00 zł. Zmiany w planie wydatków budżetowych związane są z 
projektem pn. „Aktywizujemy i usamodzielniamy – 1” współfinansowanego przez Unię 
Europejską i wynikają z niewykorzystania środków w roku 2018, spowodowanym 
przesunięciem podpisania umów z wykonawcami na 2019 rok. Zwiększa się również plan 
dochodów o w/w kwotę w rozdziale 85395 §2327 – dotacje celowe z Powiatu 
Olsztyńskiego. 

3.  Na wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy przesuwa się 
środki w wysokości 11 743,02 zł w ramach rozdziału 80195 pozostała działalność według 
następującego wyszczególnienia: zmniejsza się plan wydatków w § 4017 wynagrodzenia 
osobowe pracowników o kwotę  8 209,82 zł; § 4019 wynagrodzenia osobowe pracowników 
– 482,93 zł; § 4117 składki na ubezpieczenie społeczne– 1 411,26 zł; § 4119 składki na 
ubezpieczenie społeczne– 83,02 zł; § 4127 składki na Fundusz Pracy – 201,14 zł; § 4129 
składki na Fundusz Pracy– 11,83 zł; § 4287 zakup usług zdrowotnych  -1 268,39 zł; § 4289 
zakup usług zdrowotnych  – 74,61 zł; § 6067 wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek 
budżetowych -0,02 zł, a zwiększa w § 4177 wynagrodzenia bezosobowe– 9 822,22 zł; § 
4179 – wynagrodzenia bezosobowe 577,78 zł; § 4437 różne opłaty i składki– 1 268,39 zł; 
§ 4439 różne opłaty i składki – 74,61 zł; § 6069 wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek 
budżetowych– 0,02 zł. Powyższe zmiany dotyczą projektu „Staż u pracodawcy – 
profesjonalny start na rynku pracy” i związane są ze zmianą stawek obowiązkowego 
ubezpieczenia komunikacyjnego samochodu niezbędnego do przeprowadzenia kursu nauki 
jazdy kat. B (OC/AC/NNW) oraz z przeprowadzoną analizą kosztów wynagrodzeń oraz 
zakupu samochodu do przeprowadzania nauki jazdy w ramach realizowanego projektu.  

4. Zmniejsza się plan dochodów w rozdziale 85333 powiatowe urzędy pracy w § 2690 Środki 
z Funduszu Pracy otrzymane na realizację zadań wynikających z odrębnych ustaw o kwotę 
10.600,00 zł. w związku z otrzymanym zawiadomieniem od Ministra Rodziny, Pracy i 
Polityki Społecznej o ustalonej kwoty środków Funduszu Pracy na dofinansowanie w 
2019r. kosztów wynagrodzeń zasadniczych, o których mowa w przepisach o pracownikach 
samorządowych oraz składek na ubezpieczenie społeczne od wypłaconego dofinansowania 
do wynagrodzeń zasadniczych, pracowników Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy, 
realizujących zadania określone ustawą. W związku z tym zmniejsza się plan wydatków w 
PUP w rozdziale 85333 powiatowe urzędy pracy §4010 wynagrodzenia osobowe 
pracowników. 

5. Na wniosek dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących przesuwa się 
plan na kwotę 115,26 zł w ramach §4040 – dodatkowe wynagrodzenie roczne z 
rozdz.80115 – technika, - 23,13 zł, rozdz.80120 licea ogólnokształcące 92,13 zł, a zwiększa 
w rozdz. 85410 internaty i bursy szkole – 115,26 zł. Powyższe zmiany wynikają z błędnym 
oszacowaniem dodatkowego wynagrodzenia rocznego w poszczególnych rozdziałach 
klasyfikacji. 

6. Na wniosek dyrektora Specjalnego Ośrodka szkolno-Wychowawczego przesuwa się plan 
na kwotę 6.800,00 zł w ramach §4040 – dodatkowe wynagrodzenie roczne z rozdz.80111 
– gimnazja specjalne a zwiększa w rozdz. 85410 internaty i bursy szkole. Powyższe zmiany 
wynikają z błędnego oszacowania dodatkowego wynagrodzenia rocznego w 
poszczególnych rozdziałach klasyfikacji. 

7. Zwiększa się plan wydatków w Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących o kwotę 
1.147,37 zł w rozdz.85410 internaty i bursy szkolne w §4210 zakup materiałów i 
wyposażenia. Powyższa kwota została uzyskana przez ZSZiO ponad plan w Rachunku 
Dochodów własnych jako wpływy uczniów odbywających kursy zawodowe w szkole i 
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przekazane na rachunek bankowy powiatu w dniu 31.12.2018r. Jednostka powyższe środki 
planuje wydatkować na zakup gazu butlowego, środków czystości oraz niezbędnych 
artykułów gospodarstwa domowego w internacie. Źródłem pokrycia w/w wydatku są 
wolne środki z roku 2018. 

8. Na wniosek dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących dokonuje się zmian w planie 
projektów Erasmus. Zmiany wynikają z niewykorzystanych środków w roku ubiegłym oraz 
wpływem dotacji w 2018 roku na rachunek bankowy powiatu do wykorzystania w roku 
następnym, z tego: 

– projekt Erasmus ,, Przygotowani na dorosłe życie.” Zwiększa się plan w §4211 zakup 
materiałów i wyposażenia o kwotę 6.565,93 zł. W związku z tym, że środki na rok 2019 
powiat otrzymał w roku 2018 zmniejsza się plan dochodów w rozdz.80195 pozostała  
działalność o kwotę 75.000,00 zł natomiast wprowadza się wolne środki z lat ubiegłych w 
kwocie 81.565,93 zł. W wyniku przesunięć limity na poszczególne lat będą wynosiły: 2018r 
– 17.434,07 zł, 2019r. 81.565,93 zł, 2020r. – 26.791,38 zł. 

– projekt Erasmus ,, Podstawowe umiejętności życiowe.” Zwiększa się plan w §4111 składki 
na ubezpieczenie społeczne o kwotę 1.203,30 zł., §4121 składki na Fundusz Pracy – 171,50 
zł, §4171 Wynagrodzenia bezosobowe – 7.000,00 zł, § 4301 zakup usług pozostałych o 
kwotę 3.000,00 zł, § 4411 podróże służbowe krajowe o kwotę 1.133,62 zł, §4421 podróże 
służbowe zagraniczne – 900,00 zł. W związku z tym, zwiększa się plan dochodów w 
rozdz.80195 pozostała  działalność o kwotę 514,85 zł i wprowadza się wolne środki z lat 
ubiegłych w kwocie 12.893,57 zł. W wyniku przesunięć limity na poszczególne lata będą 
wynosiły: 2017r – 9.160,90 zł, 2018r. 63.119,58 zł, 2019r. – 34.187,08 zł. 

– projekt Erasmus ,, Ułatwienie integracji przez sport” Zwiększa się plan w §4111 składki na 
ubezpieczenie społeczne o kwotę 1.375,20 zł, §4121 składki na Fundusz Pracy – 196,00 zł, 
§4171 Wynagrodzenia bezosobowe – 8.000,00 zł, § 4211 zakup materiałów i wyposażenia 
o kwotę 2.785,60 zł, § 4301 zakup usług pozostałych o kwotę 7.700,00 zł, § 4411 podróże 
służbowe krajowe o kwotę 1.500,00 zł, §4421 podróże służbowe zagraniczne – 3.854,39 
zł. W związku z tym, zwiększa się plan dochodów w rozdz.80195 pozostała  działalność o 
kwotę 11.877,63 zł i wprowadza się wolne środki z lat ubiegłych w kwocie 13.533,56 zł. W 
wyniku przesunięć limity na poszczególne lata będą wynosiły: 2018r – 17.024,74 zł, 2018r. 
60.116,81 zł, 2019r. – 36.202,34 zł. 

9.  W związku z otrzymaną informacją z Ministerstwa Finansów o wynikających z ustawy 
budżetowej na rok 2019 rocznych kwotach części subwencji ogólnej dla Powiatu 
Nidzickiego zmniejsza się plan dochodów w rozdziale 75801 cześć oświatowa subwencji 
ogólnej dla jst o kwotę 200.985 zł. 

10. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 446.053,34 zł z tytułu planowanego zwrotu dotacji z 
Urzędu Marszałkowskiego za zrealizowaną inwestycję w Zespole Szkół Rolniczych i 
Ogólnokształcących pn.,, Termomodernizacja budynków szkoły i internatu”. 

11. Zwiększa się plan w Starostwie Powiatowym w rozdz.75020 §4300 zakup usług 
pozostałych o kwotę 15.000,00 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie przygotowania 
kompletnej dokumentacji aplikacyjnej w ramach działania 3.1 Cyfrowa dostępność 
informacji sektora publicznego oraz wysoka jakość e-usług publicznych RPO WiM 2014-
2020. Realizacja powyższego projektu umożliwi obsługę spraw droga elektroniczną 
zarówno dla interesantów ( front Office) jak i dla pracowników Starostwa ( back Office). 
W ramach projektu przewiduje się wdrożenie e-usług, zakup niezbędnego sprzętu i 
oprogramowania. Źródłem pokrycia w/w wydatku są środki z pkt 10.  

12.  Zwiększa się plan w Zespole Szkół Ogólnokształcących w rozdz.80120 §4240 zakup 
pomocy dydaktycznych i książek o kwotę 8.000,00 zł na zakup 6 laptopów do pracowni. 
Sprzęt ten jest niezbędny zarówno do pracy z uczniami, jak również do obsługi dziennika 
elektronicznego, który szkoła wdrażała jako pierwsza w powiecie ok. 10 lat temu. Źródłem 
pokrycia w/w wydatku są środki z pkt 10.  
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13. W związku z prośbą pracowników administracji i obsługi placówek oświatowych Powiatu 
Nidzickiego o uwzględnienie i rozważenie możliwości podwyżki wynagrodzeń, ze względu 
na trudną sytuację finansową pracowników zabezpiecza się plan wydatków (przy 
Starostwie) w rozdz.80195 pozostała działalność §4010 wynagrodzenia osobowe 
pracowników 110.000,00 zł. Kwota obejmuje szacunkową wartość podwyżek brutto wraz 
z pochodnymi ZUS i Funduszem Pracy od 1 kwietnia 2019 r. Źródłem pokrycia w/w 
wydatku są środki z pkt 10. 

14. W związku z prośbą Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy o uwzględnienie i 
rozważenie możliwości zwiększenia środków z przeznaczeniem na remont sanitariatów 
chłopców w budynku szkoły zwiększa się plan wydatków w rozdziale 80120 § 4270 o kwotę 
112 068,34 zł (plan przy Starostwie). Budynek szkoły jest budynkiem przedwojennym, a 
toalety nie są przystosowane dla osób niepełnosprawnych. Obecnie do szkoły uczęszcza 5 
uczniów z orzeczeniami o stopniu niepełnosprawności, w tym 3 osoby z 
niepełnosprawnością w stopniu umiarkowanym i lekkim. Brak udogodnień dla osób 
niepełnosprawnych jest również barierą edukacyjną dla potencjalnych przyszłych uczniów. 
Źródłem pokrycia w/w wydatku są środki z pkt 10. 

15. Na wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy zmienia się zadania inwestycyjne 
przewidziane do realizacji w 2019 r., a mianowicie: 

- Usuwa się zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa mostu w ciągu ulicy powiatowej Nr 
3711N Tadeusza Kościuszki w lok. 0+335 wraz z przebudową ulicy od km 0+000 do km 
0+705 Etap I odcinek od mostu do dworca PKP”  

- Zwiększa się plan wydatków na zadania pn.: 

 „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1538N Sątop-Szerokopaś-Nidzica w m. Sławka 
Mała” o kwotę 14 400,83 zł (realizacja 2019 r.) Całkowita wartość zadania po zmianach 
wynosi 204 400,83 zł, 

 „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1627N Szemplino Czarne - Gr. woj. (Brzozowo 
Maje) od km 0+000 do km 1+811,15” o kwotę 1 632 285,55 zł.  (realizacja 2018-2019).  
Całkowita wartość zadania  po zmianach wynosi 2 718 066,55 zł. 

- Wprowadza się zadania pn.: 

 „Przebudowa mostu w ciągu ulicy powiatowej Nr 3711N Tadeusza Kościuszki w 
lok. 0+335 wraz z przebudową ulicy od km 0+000 do km 0+705”                            
(realizacja 2019 - 2020). Całkowita wartość zadania 20 098 042,39 zł. 

 „Budowa ciągu pieszo rowerowego na odcinku od drogi wojewódzkiej 545 do drogi 
krajowej Nr 7” (realizacja 2019-2020). Całkowita wartość zadania 2 572 553,38 zł. 

 „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1558N na odcinku Safronka-Wiłunie-Powierż                          
(realizacja 2019-2020). Całkowita wartość zadania  7 728 294,38 zł. 

 „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1613N na odc. Janowiec Kołaki-Gołębie-
Jabłonowo Dyby opracowanie dokumentacji projektowej” (realizacja 2019-2021). 
Całkowita wartość zadania 150 000,00 zł. 

 „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1253N w m. Gołębiowo 
opracowanie dokumentacji projektowej” (realizacja 2019-2021). Całkowita wartość 
zadania  80 000,00 zł. 

 „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1587N Szkotowo-Rogóż-
Kozłówko-Zakrzewo-Sarnowo-Działdowo (dr. woj. nr 545) ul. Kościelna w m. 
Kozłowo opracowanie dokumentacji projektowej” (realizacja 2019-2021). 
Całkowita wartość zadania 120 000,00 zł. 

 „Przebudowa ulicy Warszawskiej od km 0+000 do km 0+603 oraz ulicy 
Sienkiewicza od km 0+000 do km 0+574 w m. Nidzica opracowanie dokumentacji 
projektowej” (realizacja 2019-2021). Całkowita wartość zadania 200 000,00 zł. 
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 „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1528N Witramowo-Łyna-dr. woj.. 
Nr 545 (Nidzica) w m. Nibork II opracowanie dokumentacji projektowej”            
(realizacja 2019-2021). Całkowita wartość zadania 50 000,00 zł. 

Wprowadzone zmiany w zadaniach inwestycyjnych związane są z możliwością uzyskania 
dofinansowania w wysokości 80 % wartości zadania z Funduszu Dróg Samorządowych. Związku 
z powyższym zwiększa się dotacje celowe otrzymane z tytułu pomocy finansowej udzielanej między 
jst na dofinansowanie inwestycji (§ 6300) o kwotę 155 438,68 zł, dotacje celowe z budżetu państwa 
na realizację inwestycji (§ 6430) o kwotę 1 192 184,00 zł oraz zwiększa się plan wydatków w 
rozdziale 60014 § 6050 o kwotę 1 503 061,40 zł.  

p. Jacek Dłuski uważa, że największe zainteresowanie jest na pierwszy termin i 
dofinansowanie w 80%. Jeśli na 500 mln zł będzie wniosków, to może środków dla wszystkich nie 
wystarczyć. Może na kolejny termin będzie więcej pieniędzy. 

p. Mateusz Budka stwierdził, że Wojewoda obawia się, czy wykorzystamy wszystkie środki, 
ponieważ Elbląg tylko 3 inwestycje robi. 

Zarząd, jednogłośnie pozytywnie zaopiniował wyżej przedstawiony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 

 
Ad. V.2.2) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-2038. 
W Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-2038 wprowadza się 

następujące zmiany: 

-  uaktualnia się plan dochodów i wydatków budżetu na 2019 rok, zgodnie z uchwałą Rady Powiatu 
w sprawie zmian w budżecie powiatu; 

- zwiększa się deficyt budżetu o kwotę 353 997,10 zł, który zostanie pokryty przychodami 
pochodzącymi ze sprzedaży papierów wartościowych wyemitowanych przez jednostkę 
samorządu terytorialnego w kwocie 155 438,72 zł oraz z wolnych środków, o których mowa w 
art. 217 ust.2 pkt 6 ustawy w kwocie 198 558,38 zł. Deficyt po zmianie wynosi  2 406 679,17 zł; 

- zwiększa się plan przychodów o kwotę 353 997,10 zł. Plan przychodów po zmianie wynosi 
3 883 819,17zł; 

- uaktualnia się plan dochodów i wydatków na lata objęte wieloletnią prognozą finansową oraz 
harmonogram spłat kredytów i pożyczek zgodnie z załącznikiem nr 1 do uchwały; 

- na zaplanowane w 2020 r. przychody w wysokości 2 810 642,15 zł składają się wyemitowane 
przez jednostkę samorządu terytorialnego papiery wartościowe z przeznaczeniem na pokrycie 
występującego deficytu w kwocie 1 255 438,15 zł oraz na spłatę rat kredytów zaciągniętych w 
latach ubiegłych w kwocie 1 555 204,00 zł; 

- w przedsięwzięciach Wieloletniej Prognozy Finansowej wprowadza się następujące zmiany: 

 Usuwa się zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa mostu w ciągu ulicy powiatowej Nr 
3711N Tadeusza Kościuszki w lok. 0+335 wraz z przebudową ulicy od km 0+000 do km 
0+705 Etap I odcinek od mostu do dworca PKP”. 

 Uaktualnia się program Erasmus projekt „Przygotowani na dorosłe życie”. Całkowita 
wartość zadania wynosi 125 791,38 zł, z tego: 
2018 r. – 17 434,07 zł; 
2019 r. – 81 565,93 zł; 
2020 r. – 26 791,38 zł. 

 Uaktualnia się program Erasmus projekt „Podstawowe umiejętności życiowe”. Całkowita 
wartość zadania wynosi 106 467,56 zł, z tego: 
2017 r. – 9 160,90 zł; 
2018 r. – 63 119,58 zł; 
2019 r. – 34 187,08 zł. 
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 Uaktualnia się program Erasmus projekt „Ułatwienie integracji przez sport”. Całkowita 
wartość zadania wynosi 113 343,89 zł, z tego: 
2017 r. – 17 024,74 zł; 
2018 r. – 60 116,81 zł; 
2019 r. – 36 202,34 zł. 

 Uaktualnia się zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1627N Szemplino Czarne - 
Gr. woj. (Brzozowo Maje) od km 0+000 do km 1+811,15” (realizacja 2018-2019). 
Całkowita wartość zadania 2 718 066,55 zł, w tym: 
2019 r. – 2 683 626,55 zł, z tego: 
Środki własne – 268 362,78  zł; 
Dotacja z Gminy Janowo – 268 362,77 zł; 
Dotacja z Funduszu Dróg Samorządowych – 2 146 901,00 zł. 

 Wprowadza się zadanie pn. „Przebudowa mostu w ciągu ulicy powiatowej Nr 3711N 
Tadeusza Kościuszki w lok. 0+335 wraz z przebudową ulicy od km 0+000 do km 0+705”       
(realizacja 2019 - 2020). Całkowita wartość zadania 20 098 042,39 zł, w tym: 
2019 r. – 2 874 336,81 zł, z tego: 
Środki własne – 287 433,91 zł; 
Dotacja z Gminy Nidzica – 287 433,90 zł; 
Dotacja z Funduszu Dróg Samorządowych – 2 299 469,00 zł; 
2020 r. - 17 223 705,58 zł, z tego: 
Środki własne – 1 734 670,79 zł; 
Dotacja z Gminy Nidzica – 1 734 670,79 zł; 
Dotacja z Funduszu Dróg Samorządowych – 13 754 364,00 zł. 

 Wprowadza się zadanie pn. „Budowa ciągu pieszo rowerowego na odcinku od drogi 
wojewódzkiej nr 545 do drogi krajowej Nr 7” (realizacja 2019-2020). Całkowita wartość 
zadania 2 572 533,38 zł, w tym: 
2019 r. – 1 286 276,69 zł, z tego: 
Środki własne – 134 777,85 zł; 
Dotacja z Gminy Nidzica – 134 777,84 zł; 
Dotacja z Funduszu Dróg Samorządowych – 1 016 721,00 zł; 
2020 r. - 1 286 276,69 zł, z tego: 
Środki własne – 134 777,85 zł; 
Dotacja z Gminy Nidzica – 134 777,84  zł; 
Dotacja z Funduszu Dróg Samorządowych – 1 016 721,00 zł. 

 Wprowadza się zadanie pn. „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1558N na odcinku 
Safronka-Wiłunie-Powierż (realizacja 2019-2020). Całkowita wartość zadania 7 728 294,38 
zł, w tym: 
2019 r. – 2 534 596,64 zł, z tego: 
Środki własne – 253 459,82 zł; 
Dotacja z Gminy Janowiec Kościelny – 253 459,82 zł; 
Dotacja z Funduszu Dróg Samorządowych – 2 027 677,00 zł; 
2020 r.-5 193 697,74 zł, z tego: 
Środki własne – 531 369,87 zł; 
Dotacja z Gminy Janowiec Kościelny – 531 369,87  zł; 
Dotacja z Funduszu Dróg Samorządowych – 4 130 958,00 zł. 

 Wprowadza się zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1613N na odc. Janowiec 
Kołaki-Gołębie-Jabłonowo Dyby opracowanie dokumentacji projektowej” (realizacja 
2019-2021). Całkowita wartość zadania 150 000,00 zł, w tym: 
2019 r. – 20 000,00 zł, z tego: 
Środki własne – 10 000,00 zł; 
Dotacja z Gminy Janowiec Kościelny – 10 000,00 zł; 
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2021 r. – 130 000,00 zł, z tego: 
Środki własne – 65 000,00 zł; 
Dotacja z Gminy Janowiec Kościelny – 65 000,00  zł. 

 Wprowadza się zadanie pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1253N w m. 
Gołębiewo opracowanie dokumentacji projektowej” (realizacja 2019-2021). Całkowita 
wartość zadania  80 000,00 zł, w tym: 
2019 r. – 20 000,00 zł, z tego: 
Środki własne – 10 000,00 zł; 
Dotacja z Gminy Kozłowo – 10 000,00 zł; 
2021 r. – 60 000,00 zł, z tego: 
Środki własne – 30 000,00 zł; 
Dotacja z Gminy Kozłowo – 30 000,00  zł. 

 Wprowadza się zadanie pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1587N 
Szkotowo-Rogóż-Kozłówko-Zakrzewo-Sarnowo-Działdowo (dr. woj. nr 545) ul. 
Kościelna w m. Kozłowo opracowanie dokumentacji projektowej” (realizacja 2019-2021). 
Całkowita wartość zadania 120 000,00 zł, w tym: 
2019 r. – 20 000,00 zł, z tego: 
Środki własne – 10 000,00 zł; 
Dotacja z Gminy Kozłowo – 10 000,00 zł; 
2021 r. – 100 000,00 zł, z tego: 
Środki własne – 50 000,00 zł; 
Dotacja z Gminy Kozłowo – 50 000,00  zł. 

 Wprowadza się zadanie pn. „Przebudowa ulicy Warszawskiej od km 0+000 do km 0+603 
oraz ulicy Sienkiewicza od km 0+000 do km 0+574 w m. Nidzica opracowanie 
dokumentacji projektowej” (realizacja 2019-2021). Całkowita wartość zadania 200 000,00 
zł, w tym: 
2019 r. – 20 000,00 zł, z tego: 
Środki własne – 10 000,00 zł; 
Dotacja z Gminy Nidzica – 10 000,00 zł; 
2021 r. – 180 000,00 zł, z tego: 
Środki własne – 90 000,00 zł; 
Dotacja z Gminy Nidzica – 90 000,00  zł. 

 Wprowadza się zadanie pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1528N 
Witramowo-Łyna-dr. woj.. Nr 545 (Nidzica) w m. Nibork II opracowanie dokumentacji 
projektowej” (realizacja 2019-2021). Całkowita wartość zadania 50 000,00 zł, w tym: 
2019 r. – 20 000,00 zł, z tego: 
Środki własne – 10 000,00 zł; 
Dotacja z Gminy Nidzica– 10 000,00 zł; 
2021 r. –30 000,00 zł, z tego: 
Środki własne – 15 000,00 zł; 
Dotacja z Gminy Nidzica – 15 000,00  zł. 
Uwag i pytań nie było. Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował wyżej 

przedstawiony projekt uchwały Rady Powiatu. 
Wobec wyczerpania porządku, przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 

Inspektor 
/-/ Małgorzata Jarka  Starosta 
 / - / Marcin Paliński 
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 Wicestarosta  
/ - / Paweł Przybyłek 
Członek Zarządu  
/ - / Ewa Krzyżewska  
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
 
 


